
Generalforsamling 2022
Referat.

1. Valg af dirigent.

Henning Skovsted blev valg som dirigent.
2. Formandens beretning. Vedhæftet

2.1. Beretning fra de nedsatte udvalg – dette punkt udgik, da der ikke er aktive udvalg.
3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab og næste års budget til godkendelse. Vedhæftet.
Regnskab og budget godkendt.

4. Fastsættelse af kontingent.

Bestyrelsen foreslog at kontingent for kommende sæson forbliver uændret. Dette blev godkendt.

5. Indkomne forslag. Ingen indkomne forslag.
6. Valg
6.1. Formand + 2 bestyrelsesmedlemmer.

Den siddende formand, Pernille Hvass, modtog genvalg og blev valgt.

To bestyrelsesmedlemmer, Ivan Johansen og Jakob Riber modtog ikke genvalg. Der var ikke andre der
ønskede at stille op til bestyrelsen. Det efterlader bestyrelsen på i alt 6 personer, hvilket er fint jf.
vedtægterne der siger ”bestyrelsen består af 6-8 medlemmer)

6.2. Kasserer

Den siddende kasserer, Janni Berthelsen, modtog genvalg og blev valgt.

6.3. 2 bestyrelsessuppleanter

Som suppleanter stillede Flemming Gornitzka og Karina Balk-Møller op og blev valgt.

6.4. Udvalg – der var ikke valg til udvalg.

6.5. 2 revisorer og 1 revisorsuppleant

De to siddende revisorer, Henning Skovsted og Gitte Wetzel, samt revisorsuppleant, Ivan Johansen,
modtog genvalg og blev valgt.

7. Evt. Der blev foreslået at udvalgsberetning samt valg til udvalg fremadrettet skal sløjfes på
generalforsamlingen da der ikke længere er fungerende udvalg i klubben. Bestyrelsen kan med fordel
lave projektgrupper når dette er nødvendigt.

Dette stilles som forslag til vedtægtsændringer ved næste generalforsamling.



Formanden takkede for god ro og orden.
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